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INNKALLING 

 
Til styremedlemmene i Reisa Elvelag 
 

• Truls Bergmo 

• Ragnhild F. Andreassen 

• Dag Åge Båtnes 

• Terje Nordberg 

• Svein Erik Andersen 

• Magnus F. Berg 

• Knut Fredheim 

 

Gjenpart: 

• varamedlemmene i Reisa Elvelag 

 

 

Styremedlemmene i Reisa Elvelag innkalles med dette til styremøte 30. januar 2023 kl. 11.00 på Halti.  

 
SAKSLISTE 
 

Sak 1/23 Godkjenning av innkalling og saksliste 

 

Vedtak: 

 

 

 

Sak 2/23 Godkjenning av møteprotokoll fra styremøte 2. november 2022 

 

  Vedtak: 

 

 

 

Sak 3/23 Daglig leder orienterer  

   

Saksopplysning: 

Generell orientering om daglig drift siden forrige styremøte i november 2022.  

- Økonomi 

- Redegjørelse for timebruk administrasjon ifb. sjøørretfiske 2022 

- Møter 

- Status arbeid med felles merkeordning for eiendommer som selger fiskekort 

- Annet 

 

 

Vedtak: 

 

 

Sak 4/23 Fiskeregler sesongen 2023 

 

Saksopplysning: 

Daglig leder har i forkant av utarbeidelse av fiskereglene vært i møte med Miljødirektoratet og 

Statsforvalteren i Troms og Finnmark. Det vil ikke bli mulig å åpne opp for fiske etter laks og 

sjørøye. For at Miljødirektoratet skal vurdere åpning og dermed sende forslag om dette ut på 

høring, må gytebestandsmålet for laks oppnås.  

 

Med bakgrunn i dette vil det kun være mulighet for sjøørretfiske i 2023. Rammebetingelsene 

fra Miljødirektoratet gjelder fortsatt. Det vil si at sjøørretfiske kan tillates i perioden 12. august 

-14. september nedstrøms brua ved Potkastilla (sone 1-3). Tillatt redskap er flue fisket med 

flytesnøre eller flytende dupp. Flua skal være bundet på enkelt- eller dobbeltkrok med 

maksimal krokstørrelse 8.  

 

Reisa Elvelag har dermed kun handlingsrom innenfor disse rammebetingelsene for tilpasninger 

av regelverket for fiske. Med bakgrunn i erfaringer fra sesongen 2022 foreslås det å fortsette 
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med samme fiskeregler for sjøørretsesongen 2023. Disse reglene legger opp til fiske i sone 1-3 

i hele perioden fra 12. august -14. september.  

 

Se vedlegg 4/23 for forslag til fiskeregler for sjøørretfiske 2023. 

 

Innspill til endringer i reglene kan sendes til administrasjonen (post@reisaelva.no) i forkant av 

møte.  

 

Vedtak: 

 

 

 

Sak 5/23 Prosjektsøknader 2023 

 

Saksopplysning: 

Administrasjonen i Reisa Elvelag har søkt om tilskuddsmidler på en rekke prosjekter for 

sesongen 2023, der søknadsfrist gikk ut 15. januar. Daglig leder vil gjennomgå 

prosjektsøknadene under møte. Det er søkt om tilskudd til følgende prosjekter: 

 

- Drift av Reisa Elvelag 

- Fiskeoppsyn 2023 

- Overvåkningsprosjektet 2023 (gytefisktelling, yngeltelling og prøvefiske) 

- Sonar-overvåkning 2023 i samarbeid med NINA 

- Tiltak mot mink 

- Fiskefelle i sideelv til Reisaelva  

- Hva er konsekvensen av å ikke gjøre pukkellaks tiltak i Reisaelva 

- Kameraovervåkning to sideelver til Reisaelva 

- Habitatundersøkelser Reisavassdraget i samarbeid med Naturtjenester AS 

 

På bakgrunn av at tilskuddsordningene har begrensede midler, er det ikke realistisk å få tilslag 

på så mange av prosjektene. Det er likevel viktig å søke midler for å synliggjøre for 

forvaltningsmyndigheten behovet for økte bevilgninger til disse ordningene i fremtiden. 

Samtidig viser man at til tross for stengt elv er engasjementet rundt elva stor.  

 

Vedtak: 

 

 

 

Sak 6/23 Budsjett 2023 

 

Saksopplysning: 

Budsjettet 2023 legger opp til et underskudd for drift av laget. Regnskapet for 2022 er enda 

ikke klar, men på grunn av frafall i inntekter som følge av stengt elv er underskuddet betydelig. 

Administrasjonen har jobbet aktivt med å ta ned kostnader der det er mulig. Eksempelvis er 

administrasjonskostnaden kuttet med 65 % med virkning fra 01.06.2022 og vil dermed ha full 

virkning i 2023.  

 

I tillegg har administrasjonen vært i dialog med Miljødirektoratet og Statsforvalteren i Troms 

og Finnmark for å belyse de økonomiske utfordringene som kommer av en stengt elv og 

dermed frafall i inntekter. Tilbakemeldingen er at det ikke vil være mulig å søke om tilskudd til 

drift av laget. Dette til tross for at Tanavassdraget får øremerket 4 millioner til drift som følge 

av tap i inntekter, da også de er stengt for laksefiske. Denne forskjellsbehandlingen er tatt opp 

med forvaltningsmyndigheten, i tillegg til at problemstillingen er løftet opp politisk. Søknad 

om driftsmidler er uansett sendt og vil påklages dersom den avslås.  

 

Selv om elvelaget kutter der det er mulig vil det uansett påbeløpe kostnader for å holde laget i 

drift. Det må gjennomføres styremøter, valgmøter og årsmøte. I tillegg er det kostnader til 

regnskap, forsikring og lisenser. Det er også en del forvaltningsoppgaver som må gjennomføres 

årlig med rapportering og kontakt opp mot forvaltningsmyndighetene. Se vedlagt forslag til 

budsjett, merket 6/23.  

 

 

 

  Vedtak: 

mailto:post@reisaelva.no
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Sak 7/23 Årsmøtedato 2023  

   

Saksopplysning: 

Årsmøtedato må fastsettes. I henhold til elvelagets vedtekter skal årsmøte avholdes før 1. april. 

Saker til årsmøte må leveres skriftlig innen 1. februar. Da styremøte med behandling av 

fiskeregler for 2023 er så sent som 30. januar, vil det åpnes opp for utsatt frist for innkomne 

årsmøtesaker som omhandler fiskeregler til 10. februar.  

 

Det skal avholdes et styremøte samt valg for fiskeberettigede og grunneiere i forkant av 

årsmøte.  

 

Innstilling til vedtak: 

Årsmøte settes til tirsdag 28. mars kl. 18.00.  

 

 

Vedtak: 

 

 

 

Sak 8/23 Pukkellaks 2023 

 

  Saksopplysning: 

Administrasjonen og styreleder har vært i møte med Statsforvalteren i Troms og Finnmark 

vedrørende pukkellaks. Det er som kjent ventet et stort innsig av pukkellaks til elvene i 2023. 

Forvaltningsmyndigheten prioriterer Øst-Finnmark, hvor det er satt av kr 25 millioner til 

innkjøp av flyteristfeller. Resterende elver må søke på fondet for tiltak mot fremmede 

organismer. Dette fondet er svært lite, og det vil ikke være nok til å få på plass prosjekter i 

størrelsesorden som en flyteristfelle.  

 

I tillegg er Reisaelva så stor at dagens flyteristfeller ikke egner seg. Erfaringer fra 

Repparfjordelva i 2022 tilsier at det må gjøres forsterkninger før en slik felletype er solid nok 

for Reisaelva. Forvaltningsmyndigheten har i 2022 jobbet med problematikken rundt 

pukkellaks i større elver og vil gi ut en rapport på dette arbeidet om kort tid. Her har en 

arbeidsgruppe sett på både Tanavassdraget, Altaelva og Neiden. En venter spent på utfallet av 

dette arbeidet, da Reisaelva har mange av de samme utfordringene.  

 

Statsforvalteren er også klar på at de i utgangspunktet ikke ønsker utfisking ved garn, da dette 

kan skade atlantisk laks, sjøørret og sjørøye ved bifangst av artene. Dette gjelder spesielt i litt 

større elver hvor det er vanskeligere å trekke garn, samt ha god oversikt over om det kun er 

pukkellaks i aktuelt område.  

 

Slik det ser ut nå vil det derfor ikke bli gjort større innsats for bekjempelse av pukkellaks i 

Reisaelva sesongen 2023. Som nevnt i sak 5/23 er det søkt om midler til to pukkellaks relaterte 

prosjekter. Det ene prosjektet ønsker å se på konsekvensene ved å ikke gjøre tiltak, og det 

andre ønsker å benytte fiskefellen som ble bygd i 2021 til tiltak i en av sideelvene til Reisaelva. 

   

 

  Vedtak: 

 

 

 

 

Sak 9/23 Oppretting av spleis -privat initiativ  

 

Saksopplysning: 

Reisa Elvelag har blitt kontaktet av en engasjert laksefisker som ønsker å sette i gang en spleis, 

der pengene som kommer inn skal øremerkes til forvaltningstiltak, og da spesielt fiskeoppsyn. 

Initiativtakeren ønsker å utfordre både privatpersoner og næringslivet til å delta på spleisen.  

 

Før dette eventuelt kan igangsettes må det godkjennes av styret og opprettes en bankkonto til 

formålet.  
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Saksutredning: 

Administrasjonen kan ikke se at et slikt initiativ ikke skal kunne gjennomføres. Det er 

ingenting i elvelagets vedtekter som forbyr dette. I tillegg vurderes det som positivt at 

privatpersoner engasjerer seg slik for Reisaelva i en periode hvor Reisa Elvelag sliter 

økonomisk, og det er usikkerhet knyttet til hvilke tilskuddsmidler elvelaget får. Ved å 

øremerke innkomne midler til forvaltningstiltak som overvåkning sikrer man også at midlene 

går til det faktiske formålet som giverne gir til, og ikke blir benyttet til noe annet. Det vil være 

fornuftig å synliggjøre pengebruken gjennom å utarbeide en rapport av hva pengene konkret 

har bidratt til.  

 

Innstilling til vedtak: 

Reisa Elvelag er positiv til initiativet om å sette i gang en spleis med formål om å samle inn 

penger til forvaltningstiltak. Elvelaget oppretter en bankkonto for spleis-aksjonen og lager 

informasjonsskriv som sendes ut til potensielle givere.  

 

Vedtak: 

 

 

   

 

 

Storslett 16. januar 2023      

 

Truls Bergmo,        Hermann O. Hermansen, 

Styreleder        Daglig leder 


